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Askersunds kommun

Kultur- och Tekniknämnden

Det år tråkigt att Kultur- och Tekniknämnden, och sedan
Kommunfullmäktige, beslutat att backa ca 40 år när det gäller stödet till
landsbygden.. Varför kom det extra bidraget till? Det fanns fLer orsaker. En
viktig faktor var att två samhällen, Åmmeberg och Zinkgruvan, skötts av
gruvbotaget vad gäller vägar. Det blev då en diskussion om hur dessa
samhällen skulle kunna stöttas, så att vi skulle få en rättvisa mellan olika
orter.

Dåvarande tekniske chefen, Lars Lennermark tog tag i frågan och
sedermera bildades vägföreningar i nästan alla tätorter i kommunen.
Lantmäteriet gjorde förrättningar och kommunen bidrog också med
kostnader som uppstod kring det. Det var två orter som inte kom med,
Rönneshytta och Sänna. Jag har några frågor som jag gärna vill ha svar på:

1. Varför skickades remissen inte till alla föreningar som berörs?
2. Varför ville ingen i Kultur och Tekniknämnden träffa vägföreningarna

som vi uttryckt önskemål om?
3. Hur kommer ni behandla tätorterna Sänna och Rönneshytta, kommer

kommunen fortsätta sköta dessa vägar?
4. Hur mycket har fastighetsägare debiterats under 2023 och 20241

dessa två orter?

5. Vad är den totala kostnaden för sköta dessa två områden?
6. Kan kommunen tänka sig att överta skötseln i alla tätorter?
7. Det krävs ny mätning avvägsträckningen 1 föreningarna. Kommer

kommunen ta kostnaden och genomföra detta skyndsamt, så vi får
rätt kilometertal 1 årets bidragsansökan?

Hoppas att får svar snarast. Att hänvisa till rättvisa är svårt att förstå. Ska en
väg med 1-2 bilar om dagen ha samma stöd som en väg med kanske 100-
150 fordon per dag? Det nu beslutade förslaget är inte rättvist

,C_
Kent Larsson, Åmmeberg


